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Referat fra møte 16. november 2017 - Råd for eldre og funksjonshemmede 

 
Oppmøte: Ann-Mari Hansidatter, Ann-Olaug Holmeslett, Svein Richardsen, Susanne 

Vallesæter 
Forfall: Ilmar Monlund meldt forfall, Stine Strømsø kunne ikke møte 

Torbjørg Leirbakken, ikke møtt 
Anne-Marie Nilsen meldt forfall, Eeva Randell møter  

Fra adm./ 
andre 

Lena Nilsen, sekretær, Anne-Lena Dreyer, avdelingsleder møtte til sak 14/17, Anne 
Rasmussen, avdelingsleder møtte til sak 14/17 

 
Brenna skytterhus, kl. 09.00 – 11.20, åpent møte fra kl. 12.00 – 14.30. 
 
Saksliste: 
13/17 – Referatsaker 
14/17 – Budsjett 2018  
15/17 – Befaring offentlige bygg  
 
Sak nr. 14/17 ble behandlet før sak 13/17. 
 
Ann-Mari Hansidatter og Susanne Vallesæter skriver under protokollen. 
 
 
Sak 13/17 – Referatsaker 
Behandling: 

a) Lov om eldreråd, uttalelse fra Eldrerådskonferansen 
b) Referat fra Eldrerådskonferansen 2017 
c) Møteprotokoll fra møte i Fylkesrådet for funksjonshemmede 18. september 

 
Ekstra referatsaker: 

d) Spørreundersøkelse vedr boligutvikling, e-post fra Torbjørn Tuoremaa 
e) Informasjonsbrosjyre fra Psykososialt kriseteam 

 
Sakene er referert. 
 
Vedtak: 
Sakene er referert. 
 
Sak 14/17 – Budsjett 2018 
Behandling: 
Fellesforslag fra Råd for eldre og funksjonshemmede: 
Råd for eldre og funksjonshemmede gir følgende uttalelse til arbeidet med budsjett 2018: 
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Vedr. dagtilbud: 
Råd for eldre og funksjonshemmede krevet at hjemmebasert tjeneste for eldre og 
funksjonshemmede prioriteres og at stilling som ergoterapeut blir en fast stilling etter 
prosjekttiden. Siden det opprettes et dagtilbud for demente, må det også avsettes midler til 
aktiviteter/aktivitetstilbud.  
 
Vedr. ungdomskontakt: 
Råd for eldre og funksjonshemmede mener at ungdomskontakt er viktig for unge 
funksjonshemmede.  
 
Vedr. transporttilbud: 
Det er behov for et tilrettelagt transportsystem for eldre og funksjonshemmede mellom Storfjord 
og nabokommunene. Dagens kommunikasjonsmidler innebærer tidlig avgang fra kommunen og 
sein retur. Et behovs- og bestillingssystem etterlyses derfor. Egenandel tilsvarende ordinær 
busstakst legges til grunn.  
 
Fellesforslag enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Råd for eldre og funksjonshemmede gir følgende uttalelse til arbeidet med budsjett 2018: 
 
Vedr. dagtilbud: 
Råd for eldre og funksjonshemmede krevet at hjemmebasert tjeneste for eldre og 
funksjonshemmede prioriteres og at stilling som ergoterapeut blir en fast stilling etter 
prosjekttiden. Siden det opprettes et dagtilbud for demente, må det også avsettes midler til 
aktiviteter/aktivitetstilbud. 
 
Vedr. ungdomskontakt: 
Råd for eldre og funksjonshemmede mener at ungdomskontakt er viktig for unge 
funksjonshemmede.  
 
Vedr. transporttilbud: 
Det er behov for et tilrettelagt transportsystem for eldre og funksjonshemmede mellom Storfjord 
og nabokommunene. Dagens kommunikasjonsmidler innebærer tidlig avgang fra kommunen og 
sein retur. Et behovs- og bestillingssystem etterlyses derfor. Egenandel tilsvarende ordinær 
busstakst legges til grunn.  
 
Sak 15/17 – Befaring offentlige bygg 
Fellesforslag fra Råd for eldre og funksjonshemmede: 
Råd for eldre og funksjonshemmede skal på befaringsrunde på offentlige bygg. 
Det startes med oppfølgingsbefaringer etter befaring i 2009. Det ønskes kartlagt hva som har 
skjedd siden dette.  
Oppfølgingsbefaring foretas på følgende steder: 

- Skibotn skole, ansvarlige for gjennomføring er Svein Richardsen og Anne-Marie Nilsen. 
Tidspunkt avtales med rektor. 

- Hatteng skole, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter. Tidspunkt avtales med rektor.  

- Hatteng tannklinikk, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter. Tidspunkt avtales direkte med tannklinikken.  
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- Storfjord rådhus, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter.  

- Helsehuset på Oteren, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter.  

 
Befaringene skal være ferdig gjennomført i løpet av første kvartal 2018. 
Det skal i ettertid skrives en rapport som sendes til formannskap og kommunestyret. 
 
Fellesforslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak:  
Råd for eldre og funksjonshemmede skal på befaringsrunde på offentlige bygg. 
Det startes med oppfølgingsbefaringer etter befaring i 2009. Det ønskes kartlagt hva som har 
skjedd siden dette.  
Oppfølgingsbefaring foretas på følgende steder: 

- Skibotn skole, ansvarlige for gjennomføring er Svein Richardsen og Anne-Marie Nilsen. 
Tidspunkt avtales med rektor. 

- Hatteng skole, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter. Tidspunkt avtales med rektor.  

- Hatteng tannklinikk, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter. Tidspunkt avtales direkte med tannklinikken.  

- Storfjord rådhus, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter.  

- Helsehuset på Oteren, ansvarlige for gjennomføring er Ann-Mari Hansidatter og Susanne 
Vallesæter.  

 
Befaringene skal være ferdig gjennomført i løpet av første kvartal 2018. 
Det skal i ettertid skrives en rapport som sendes til formannskap og kommunestyret. 
 
 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at møteprotokollen er ført i samsvar med det som ble 
vedtatt på møtet. 
 
Hatteng, 16. november 2017 
 
 
 
 
Susanne Vallesæter     Ann-Mari Hansidatter


